
Usnesení z veřejného zasedání zastupitelstva obce, které se
konalo 18.3.2010 v zasedací místnosti OÚ Třebnouševes.

Zastupitelstvo obce schvaluje:

1) Schválení programu jednání schůze.
Byl přečten program schůze a navržení ověřovatelé zápisu Ing. Miroslav Máslo a Jaromír
Macek:

Návrh zastupitelé schválili. PRO 9 hlasů
Místostarosta přečetl usnesení ze zasedání z 28.1.2010 a z 18.2.2010.

2) Projednání podmínek výzvy pro výběr nájemníka areálu koupaliště.
Byl předložen návrh podmínek výzvy pro výběr nájemníka areálu koupaliště. Následovala
diskuze k návrhu a jeho úpravy. Následně byl podán návrh výzvy s úpravami dle připomínek.
Celý text výzvy je přílohou zápisu a usnesenÍ.

Návrh zastupitelé schválili. PRO 9 hlasů

3) Projednání návrhu rozpočtu na rok 2010.
Přítomní byly seznámeni s první verzí návrhu rozpočtu na rok 2010. Tento návrh

obdrží zastupitelé k připomínko vání a po projednání na dalším zasedání zastupitelstva bude
návrh vyvěšen na úřední desce obce.

Zastupitelstvo obce bere na vědomí:

1) Přítomní byly seznámeni s jednáním s Komerční bankou, která schválila přijetí půjčky od
občanů ve výši 800.000,- Kč. (KB má nárok na schvalování nových úvěrů a půjček obce na
základě smlouvy smlouvy o poskytnutém úvěru.)
2) Pan Macek připomněl kontrolu střechy v čp. 58 v Třebnouševsi (bývalá škola) .
3) Starosta informovalo zajištění uskladnění sutě jako zavážky bez poplatků za uskladnění.
4) Starosta informovalo jednání se Správou a údržbou silnic (SÚS) KHK o opravě výmolu
na silnici na Vinici.
5) Starosta informoval, že je domluveno provedení strojového čištění v obci. Komunikace
bude zametena SÚS ostatní části budou objednány u Technických služeb Hořice. Pozn: SÚS
provede zametení po opravě své techniky.
6) Paní Felbrová se dotázala na plán oprav výmolů na silnicích. Starosta bude informovat
SÚS o závadách.
7) Paní Slámová informovala o roznesení pozvánek občanům na nejbližší kulturní akce.
8) Byl vznesen dotaz na starostu hasičů, zda budou v letošním roce pořádat sběr železa.
9) Byl vznesen dotaz na způsob řešení zpevnění vjezdů u místní komunikace kolem
koupaliště.
10) Pan Macek informovalo jednáních o hrazení příspěvku TJ Sokol.
11) Pan Macek informoval, že se v současné době neorganizuje turnaj ve stolním tenise. V
případě zájmu se mají zájemci hlásit u p. Macka a na základě počtu zájemců bude
rozhodnuto o uspořádání turnaje.
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12) Byl vznesen dotaz zda bude v obcích umístěn kontejner na odpad. Starosta informoval,
že kontejner nebude umisťován.
13) Byl vznesen dotaz zda bude obec letos pálit klestí. Starosta potvrdil pálení s tím, že je
možno pálit pouze dřevní odpad.

Starosta:
- I

Ověřovatelé zápisu: . ;/ .',/

.> VLV./~'~ff~)
Zapsal:

OBEC TŘEBNOUŠEVES
508 01 Hořice
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